
  PROTOKÓŁ  Nr XI / 2007  
 

z przebiegu XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
odbytej w dniu 28 czerwca 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Ks. Dziekana Zdzisława Przybysza,            
Ks. Proboszcza Jerzego Kordiaka, Burmistrza Jana Mazurka, Zastępcę Burmistrza Ewę 
Omelczuk, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik, radnych 
powiatowych, Komendanta Powiatowego Policji Sebastiana Banaszaka, Prezes Zarządu 
Powiatowego Związku Ochotniczych StraŜy PoŜarnych RP w Świebodzinie Leszka 
Parandyka, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, dyrektora szkoły, Pana Jerzego 
Ganeckiego – autor publikacji, Panią Krystyna Woźniak – Przewodniczącego Parafialnej 
Grupy „Caritas”, Pana Jana Greczycho – Wiceprzewodniczącego Akcji Katolickiej, Pana 
Andrzeja Chromińskiego – Ruch Rodzin Nazaretańskich, Panią  GraŜynę Matysiak, Pana 
Gerarda Górkę, Pan Andrzeja ŁaŜewskiego - przedstawicieli śywego RóŜańca, media oraz 
wszystkich pozostałych przybyłych na sesję i  otworzył obrady X I sesji Rady Miejskiej w 
Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka f unkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 14 radnych, 1 ra dny wstrzymał si ę od głosu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtor ak. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Informacja z okazji Jubileuszu 50-lecia Parafii Rzymsko-Katolickiej w Zbąszynku 

    a/. podjęcie uchwały w sprawie uczczenia 50-lecia erygowania parafii 
Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny  w Zbąszynku 

8. Przerwa techniczna 
9. Interpelacje i zapytania 
10. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie Zbąszynek 
11. Informacja o stanie bezpieczeństwa p. poŜ. na terenie gminy Zbąszynek 
12. Podjęcie uchwał  

    a/.zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i 
Przewodniczących Komisji  



b/. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Zbąszynku 

c/.w sprawie nadania Statutu Urzędowi Miejskiemu w Zbąszynku 
 d/. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zbąszynek 
   e/. w sprawie oddania nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w uŜytkowanie 

wieczyste w drodze  przetargu ograniczonego 
13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 

 
Po czym zaproponował, by zgodnie z opinią radcy prawnego zmienić pkt. 7 a na "podjęcie 
oświadczenia w sprawie uczczenia 50-lecia erygowania parafii Macierzyństwa Najświętszej 
Maryi Panny w Zbąszynku. Za proponowaną zmianę głosowano jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur  zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Informacja z okazji Jubileuszu 50-lecia Parafii Rzymsko-Katolickiej w Zbąszynku 

    a/. podjęcie oświadczenia w sprawie uczczenia 50-lecia erygowania parafii 
Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny  w Zbąszynku 

8. Przerwa techniczna 
9. Interpelacje i zapytania 
10. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie Zbąszynek 
11. Informacja o stanie bezpieczeństwa p. poŜ. na terenie gminy Zbąszynek 
12. Podjęcie uchwał  

    a/.zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i 
Przewodniczących Komisji  

b/. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Zbąszynku 

c/.w sprawie nadania Statutu Urzędowi Miejskiemu w Zbąszynku 
 d/. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zbąszynek 
   e/. w sprawie oddania nieruchomości  stanowiącej  mienie gminy w uŜytkowanie 

wieczyste w drodze  przetargu ograniczonego 
13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 

 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 
obrad. 
 
 
Do pkt. 5  
 



Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do 
przedstawianego sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 24 maja 2007 r. do 26 
czerwca 2007 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Informacja z okazji Jubileuszu 50-lecia Parafii Rzy msko-Katolickiej w Zb ąszynku 
 
Pan Jerzy Ganecki przedstawił historię Parafii Rzymsko-Katolickiej w Zbąszynku, 
wymieniając pracujących w parafii księŜy i przedstawiając ich dokonania we wspólnocie 
parafialnej. Chlubą naszej Parafii, jak stwierdził są powołania kapłańskie z naszej parafii: 
ks.biskup Krzysztof Białasik, ks. Dariusz Śmierzchalski-Wachocz, o.Mateusz Fleiszerowicz, 
o.Mateusz Szczepaniak oraz ostatni ks.Krzysztof Hojzer, powołania zakonne: Beata Bok i 
Piotr Cieślak. Przedstawił takŜe zestawienie udzielanych sakramentów w okresie minionych 
50 lat. Podkreślił niesamowite wsparcie parafian, władz miasta oraz kolejarzy. Następnie 
wymienił najwaŜniejsze wydarzenia, które miały miejsce podczas 50 lat funkcjonowania 
parafii. Wymienił najwaŜniejsze dokonania obecnego Proboszcza ks. Jerzego Kordiaka. 
Całość historii parafii przedstawił Jerzy Ganecki w swojej publikacji, która jak poinformował 
powstała z inicjatywy ks. Proboszcza Jerzego Kordiaka, który to zachęcił go do opracowania 
monografii parafii. Jerzy Ganecki, jak stwierdził, stworzył publikację dla potomnych, na 
chwałę i uczczenie ludzi, którzy dokonali wiele dla parafii. Podziękował proboszczowi za 
wiele konsultacji związanych z opracowaniem monografii, Panu Janowi Greczycho za 
oprawę techniczną oraz władzom miasta za sfinansowanie tej publikacji. 
 
a/.  
podj ęcie oświadczenia w sprawie uczczenia 50-lecia erygowania parafii Macierzy ństwa 
Najświętszej Maryi Panny  w Zb ąszynku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur odczytał treść oświadczenia w sprawie uczczenia 50-
lecia erygowania parafii Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny  w Zbąszynku /treść 
oświadczenia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Oświadczenie przyj ęto przez aklamacj ę.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur wraz z Burmistrzem Janem Mazurkiem wręczyli 
oświadczenie ks. Proboszczowi Jerzemu Kordiakowi oraz z wyrazami podziękowania 
wręczyli pamiątkowe tabliczki proboszczowi oraz Panu Jerzemu Ganeckiemu za 
opracowanie publikacji. Rada Miejska przekazała równieŜ na ręce ks. Proboszcza ornat 
„maryjny”. 
 
 



Do pkt.8  
Przerwa techniczna 

 
 
W czasie przerwy sesję opuścił radny Andrzej Budych, zmniejszając tym samym liczbę 
radnych do 14. 
 
Do pkt. 9  
 

Interpelacje i zapytania 
 
W wyniku nie zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu obrad. 
 
 
Do pkt.10  
 

Informacja o stanie bezpiecze ństwa i porz ądku publicznego w gminie Zb ąszynek 
 

Komendant Powiatowy Policji Sebastian Banaszak przedstawił prezentację 
multimedialną dot. stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie Zbąszynek, 
przedstawiając szczegółowo funkcjonowanie Rewiru II w Zbąszynku oraz wymienił działania 
mające wpływ na ulepszenie jego funkcjonowania: m. in. zakup ręcznego pomiaru prędkości, 
zakup 5 radiowozów, zatrudnienie staŜystki przyjmującej pod nieobecność dzielnicowych na 
posterunku wszelkie zgłoszenia mieszkańców gminy, oddelegowanie policjanta z pionu 
dochodzeniowo-śledczego. Wśród najczęstszych wydarzeń zagraŜających bezpieczeństwu 
mieszkańcom wymienił nietrzeźwość kierowców (zastraszający wzrost zdarzeń w 2007 roku). 
 
Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego komisarz Rafał W awrzyniak  poinformował o 
otrzymanym pozwoleniu na wycinkę 16 drzew na trasie Świebodzin-Wityń, co powinno 
wpłynąć na poprawę bezpieczeństwa uczestników ruchu w okolicy tzw. czarnego punktu. 
 
Komendant Powiatowy Policji Sebastian Banaszak przedstawił zestawienie liczbowe 
osób zatrzymanych w izbie wytrzeźwień z terenu powiatu i z terenu gminy Zbąszynek. 
poinformował o mającej miejsce akcji ulotkowej przeprowadzonej w szkołach. Podziękował 
za dobrą współpracę władzom miasta, StraŜnikowi Miejskiemu oraz funkcjonariuszom SOK. 
 
Radna Wioleta Muszy ńska zgłosiła niepokojącą sytuację mającą często miejsce przy 
sklepie Pana Sagana: parkujące samochody przed pasami, w tym takŜe samochody 
dostawcze . Pojazdy te mogłyby przecieŜ parkować po drugiej stronie, gdzie znajduje się 
parking. 
 
Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego komisarz Rafał W awrzyniak  poinformował, Ŝe 
moŜe mieć to związek ze sporą ilością przejezdnych nie z naszego regionu, przy czym 
obiecał sprawować bieŜącą kontrolę nad sytuacją. 
 
StraŜnik Miejski Leszek Bochniak podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji za 
współpracę, podkreślając po raz pierwszy poczucie własnego bezpieczeństwa w związku z 
asystą policjanta podczas róŜnego rodzaju zdarzeń oraz rolą przysłowiowego świadka w 
osobie policjanta, mającego ogromne znaczenie w Sądzie. Jego zdaniem zagroŜenie 
bezpieczeństwa widocznie uległo zmniejszeniu.  
 
Kierownik OPS Danuta Kłos zauwaŜyła, Ŝe w ostatnim czasie wzmoŜyła się współpraca 
pomiędzy OPS a Policją, co daje wyraźne efekty w problemach rodzin patologicznych. 
Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy istniejące w okolicach ośrodki turystyczne nie 



spowodują podczas wakacji większego zagroŜenia? 
Komendant Powiatowy Policji  poinformował, Ŝe są środki finansowe na zabezpieczenie 
imprez wczasowych.  
Rada przyj ęła przedstawion ą informacj ę przez aklamacj ę. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur z okazji zbliŜającego się święta Policji złoŜył 
Ŝyczenia  policjantom. 
 
Do pkt. 11  
 

Informacja o stanie bezpiecze ństwa p. po Ŝ. na terenie gminy Zb ąszynek 
 

Komendant Gminny Ochrony Przeciwpo Ŝarowej Leszek Parandyk przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa p. poŜ. na terenie gminy Zbąszynek /informacja stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu/. Dodał, iŜ powstaje powaŜny problem braku straŜaków 
ochotników mogących brać udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych. Podał przykład, iŜ w 
jednostce OSP Zbąszynek w 2006 roku uprawnionych do działań ratowniczo-gaśniczych 
było 4 straŜaków. JeŜeli nie podejmie się kroków mających na celu zachęcenie mieszkańców 
gminy do wstępowania w szeregi straŜaków ochotników powstanie sytuacja, iŜ mimo 
nowoczesnego sprzętu straŜackiego nie będzie miał kto go obsługiwać (spowodowane to 
jest m.in. emigracją zarobkową). 
 
Radny Ryszard Dembniak zgłosił niesprawną studzienkę na ul. Kasprowicza w okolicach  
swojego domu. 
Komendant Gminny Ochrony Przeciwpo Ŝarowej Leszek Parandyk w odpowiedzi na 
zgłoszenie radnego Ryszarda Dembniaka poinformował, iŜ kontrola stanu zabezpieczenia 
miasta i gminy polegała na sprawdzeniu sieci hydrantowej gminy Zbąszynek. ZUK w 
Zbąszynku sukcesywnie w miarę posiadanych środków finansowych usuwa usterki sieci 
hydrantowej. Sieć hydrantowa była wykonywana w okresie przedwojennym, w wyniku czego 
serca hydrantów były wykonywane ręcznie. Nie ma moŜliwości wykonania naprawy 
hydrantów posiadając co najmniej dwa inne. Hydranty były i są dewastowane przez tzw. 
złomiarzy. Komendant Gminny Ochrony PrzeciwpoŜarowej Leszek Parandyk  wytłumaczył, 
Ŝe wystarczy ułamać jeden kieł, za pomocą którego moŜna podłączyć odcinek węŜa do 
hydrantu, który jest aluminiowy i hydrant w tym momencie jest niesprawny. Zwrócił takŜe 
uwagę na konieczność podjęcia rozmów z Kierownikiem ZUK-u w Zbąszynku mających na 
celu zwiększenie środków finansowych na naprawę lub wymianę sieci hydrantowej. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski  zgłosił wątpliwość odnośnie ilości wody znajdującej się w 
samochodach straŜackich. 
Zdaniem Komendanta Gminnego Ochrony PrzeciwpoŜarowej Leszka Parandyka było 
stwierdzenie, Ŝe ilość 17,500 litrów wody jest wystarczająca na gaszenie poŜaru w zarodku 
porównując się do innych gmin. Stwierdził takŜe, Ŝe posiadamy samochody straŜackie z tzw. 
szybkim natarciem i pompą dwustopniową pozwalające na uŜycie małej ilości wody pod 
wysokim ciśnieniem, co spowoduje powstanie mniejszych strat po akcji gaśniczej (tzw. 
zalanie). Celowym byłaby sprawność stuprocentowa sieci hydrantowej w całej gminie, co 
zapewni komfort działania straŜaków w trakcie działań ratowniczo-gaśniczych. 
Rada przyj ęła przedstawion ą informacj ę przez aklamacj ę. 
 
W trakcie przedstawianej informacji sal ę opu ścił radny Wojciech Półtorak, zmniejszaj ąc liczb ę 
radnych do 13. 
 
Do pkt. 12  

Podjęcie uchwał 
 

Z uwagi na nieobecność w dalszej części sesji wybranego Sekretarza obrad radnego 



Wojciecha Półtoraka pełnienie tej funkcji  Przewodniczący Rady zaproponował radnej 
Wiolecie Muszyńskiej (wyraziła zgodę). Za pełnieniem przez radną Wioletę Muszyńską 
funkcji Sekretarza w dalszej części sesji głosowało 13 radnych /jednogłośnie/. 
  
a/. 
W związku ze skierowaniem pod obrady sesji projektu uchwały dot. powołania Komisji 
Regulaminowej i poszerzenia kompetencji pozostałych Komisji Stałych Przewodniczący 
Rady rozpoczął od przyjmowania propozycji zgłoszeń do Komisji Regulaminowej, proponując 
skład identyczny jaki funkcjonował w Komisji Statutowej. W wyniku nie zgłoszenia innych 
propozycji sugestia Przewodniczącego Rady została przyjęta a poszczególni radni działający 
w Komisji statutowej tj. radny Krzysztof Krzywak, radna Halina Taczała, radny Marcin Kumke 
oraz Przewodniczący Rady Jan Mazur wyrazili zgodę na członkowstwo w Komisji 
Regulaminowej. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących Komisji. Na Przewodniczącego 
Komisji Regulaminowej jednogłośnie zgłoszono radnego Krzysztofa Krzywaka (wyraził 
zgodę). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/27/2007 
zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących Komisji 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XI/27/2007 w sprawie zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady 
i Przewodnicz ących Komisji  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik  
nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
W związku ze skierowaniem pod obrady sesji projektu uchwały dot. uzupełnienia składu 
Komisji Rewizyjnej. Przewodnicz ący Rady  rozpoczął od przytoczenia aktualnego zapisu w 
statucie dot. składu Komisji Rewizyjnej zgodnie z którym w skład Komisji Rewizyjnej 
wchodzą radni po jednym z kaŜdego klubu oraz inni radni, w tym przewodniczący, 
wiceprzewodniczący, sekretarz i 2 członków". Po czym poinformował, Ŝe po konsultacjach z 
radcą prawnym członkiem moŜe być kaŜdy radny. Następnie zgłosił kandydatury 
przedstawicieli klubów tj.: radnego Ryszarda Stachowiaka (wyraził zgodę) i Ryszarda 
Dembniaka (wyraził zgodę).  
Radny Ryszard Stachowiak  zgłosił kandydaturę radnej Haliny Taczały (wyraziła zgodę). 
Radny Ryszard Dembniak  zgłosił kandydaturę radnej Marii Dobry (wyraziła zgodę). 
Jednogłośnie przyjęto zasadę głosowania, Ŝe kaŜdy radny moŜe zagłosować tylko raz na 
jedną z powyŜszych dwóch radnych. 
W wyniku głosowania za kandydaturą radnej Haliny Taczała opowiedziało się 5 radnych "za", 
natomiast za kandydaturą radnej Marii Dobry opowiedziało się 8 radnych "za". 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk odczytała projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku wraz z nowo powołanym 
składem Komisji. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 12 głosami „za” i 1 głosem "przeciw" podjęła 
uchwałę Nr XI/28/2007 zmieniającą uchwałę sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Zbąszynku.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XI/28/2007 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Zb ąszynku została podj ęta przy 12 głosach "za" i 1 głosem "przeciw" 
/uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 



 
c/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie nadania Statutu 
Urzędowi Miejskiemu w Zbąszynku 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/29/2007 w 
sprawie nadania Statutu Urzędowi Miejskiemu w Zbąszynku 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XI/29/2007 w sprawie nadania Statutu Urz ędowi Miejskiemu w Zb ąszynku 
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
d/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zbąszynek. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował o pozytywnej opinii  Głównego 
Inspektoratu Środowiska, przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich 
posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/30/2007 w 
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XI/30/2007 w sprawie regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie gminy 
Zbąszynek została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego 
protokołu/. 
 
e/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk omówiła projekt uchwały w sprawie oddania 
nieruchomości stanowiącej mienie gminy w uŜytkowanie wieczyste w drodze przetargu 
ograniczonego. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/31/2007 w 
sprawie oddania nieruchomości stanowiącej mienie gminy w uŜytkowanie wieczyste w 
drodze przetargu ograniczonego. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XI/31/2007 w sprawie oddania nieruchomo ści stanowi ącej mienie gminy w 
uŜytkowanie wieczyste w drodze przetargu ograniczoneg o została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 13  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała radnego Krzysztofa Krzywaka, Ŝe po 
sesji przekaŜe pisemną odpowiedź na jego wniosek zgłoszony podczas posiedzenia Komisji 
Gospodarki i BudŜetu dot. czasu pracy kierowników jednostek organizacyjnych oraz 
wysokości ich wynagrodzenia. 
 
W związku z tym, Ŝe nie zgłoszono na sesji zapytań i interpelacji Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 



Do pkt.14  
Oświadczenia i wolne wnioski 

 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła harmonogra m /harmonogram 
stanowi zał ącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady zapoznał Rad ę z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 
- program "Wakacje 2008" opracowany przez Kierownika OKSiR, 
- pismo od rodziców dzieci klas pierwszych dot. utworzenia 3 oddziałów klas pierwszych, 
zapoznał radnych z odpowiedzią na wniosek oraz z treścią pisma do Burmistrza w tej 
sprawie. 
W poruszonym temacie Zastępca Burmistrza odczytała odpowiedź udzieloną 
Przewodniczącemu Rady oraz rodzicom. 
Udzielono głosu obecnym na sali rodzicom. 
Pani Renata Lichtarowicz podkreśliła wagę I klasy Szkoły Podstawowej w wychowaniu 
dzieci i młodzieŜy. Zwróciła uwagę na skalę przestępczości wśród dzieci i młodzieŜy prosząc 
o zainwestowanie w przyczyny takich zdarzeń. Jej zdaniem liczba dzieci w oddziałach jest 
zbyt duŜa, co moŜe mieć negatywne odzwierciedlenie w przyszłości. 
 
Pani Renata Kaczmarek występując nie tylko w roli rodzica ale takŜe nauczycielki 
podkreśliła wysoki komfort pracy w mniejszych ilościowo oddziałach, prosząc o ponowne 
rozpatrzenie prośby. 
Rada Miejska postanowiła rozwa Ŝyć wniosek na przyszłych posiedzeniach komisji. 
 
Kontynuując temat Przewodniczący Rady zapoznał Radę z pozostałymi pismami, które 
wpłynęły do Biura Rady: 
- o wszczętym postępowaniu nadzorczym w stosunku do uchwały Nr X/25/2007 
- o moŜliwości zagospodarowania boiska przy ul. Bydgoskiej, 
- zapoznał z treścią pisma do Komisji heraldycznej o zaopiniowanie opisu herby, flagi oraz 
zapisu o zasadach uŜywania insygniów władzy przez Burmistrza i Przewodniczącego Rady, 
- zaproszenie do Peitz na obchody 15-lecia urzędu w dniach 20-21 lipca, Przewodniczący 
Rady przedstawił planowany program oraz poprosił o rozwaŜenie propozycji wyjazdu i 
określenie w najbliŜszym czasie, by uściślić liczebność grupy. 
 
Przewodnicz ący Rady poinformował o niemiłym incydencie mającym miejsce przed 
Urzędem Miejskim w Zbąszynku, gdzie doszło do obraŜenia Przewodniczącego Rady przez 
p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/ słowami ogólnie uznanymi za obraźliwe w obecności pracownika Urzędu 
Miejskiego Pana Piotra Spychały. Incydent ten było wynikiem rzekomego obraŜenia Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/ przez Przewodniczącego Rady podczas sesji. Przewodniczący Rady 
oświadczył, Ŝe nigdy nie obraził na sesji p./wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/, czego odzwierciedleniem są sporządzane 
protokoły. 
 
Następnie z okazji niedawno obchodzonych imienin przez Burmistrza Jana Mazurka 
Przewodniczący Rady złoŜył Burmistrzowi Ŝyczenia i wręczył kwiaty. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 2 radnych "za", 1 radny 



wstrzymał si ę od głosu.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty . 
 
 
 
Do pkt.15  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1645 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarze obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska           Wojciech Półtorak   Jan Mazur 
 
         Wioleta Muszyńska 
 
 
 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 
 


